

Title (en)

PLANT ARRANGEMENT.

Title (de)

PFLANZANORDNUNG.

Title (fr)

AGENCEMENT DE PLANTES.

Publication

EP 0201548 A1 19861120 (DE)

Application

EP 85905620 A 19851029

Priority

DE 3439838 A 19841031

Abstract (en)

[origin: WO8602523A1] An arrangement of plants intended to form green surfaces comprises a supporting and fixing structure (2, 4; 6-12), one or a plurality of plant containers (20, 220) secured to the supporting structure and a grid (8) fixed to the supporting and fixing structure to sustain the plant tendrils and the plant containers. Said plant arrangement may be used particularly to cover faades with green surfaces.

Abstract (fr)

Un agencement de plantes pour créer de surfaces vertes avec des plantes comprend une structure de sustentation et fixation (2, 4; 6-12), un ou plusieurs vases à plantes (20, 220) fixés à la structure de sustentation et une grille (80) fixée à la structure de sustentation et fixation pour soutenir les vrilles des plantes et les vases à plantes. Cet agencement de plantes peut en particulier être utilisé pour revêtir les façades de surfaces vertes.

IPC 1-7

A01G 9/00

IPC 8 full level

A01G 9/02 (2006.01)

CPC (source: EP)

A01G 9/022 (2013.01); **A01G 9/024** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8602523A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8602523 A1 19860509; AU 5060785 A 19860515; DE 3439838 A1 19860430; DE 3439838 C2 19870611; EP 0201548 A1 19861120

DOCDB simple family (application)

EP 8500573 W 19851029; AU 5060785 A 19851029; DE 3439838 A 19841031; EP 85905620 A 19851029